
Grundejerforeningen Sønderho Sommerhusområde 

Referat bestyrelsesmøde d. 4.9.21. 

 

Sted: Dorthe - Hønsehuset, Kukkedal 7 

Til stede: Aage, Anton, Klaus Ulrik, Dorthe(ref.)    

Afbud: Jørgen Kieler, Jørgen Mørup 

Dagsorden 

 

Referat 

Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

Siden sidst 

a. Opflg ref. 22.5.21. 
 

 
 
 

b. Ref. Grønt Råd (DL) 
 

 
 
 

c. OT om svar til ”Nationalpark Vadehavets 
   Facebook-opslag (DL) 

 

Kommunen har givet tilsagn om at mødes 

med Grundejerforeningen, om mulig 
placering af et bord/bænkesæt, som 

bestyrelsen ønsker ved nedkørslen til 
Sønderho Strand.  
 

Dorthe oplever Grønt Råd have en 
ubetydelig funktion / rolle. Rådet blev f.eks 

ikke inddraget i fb.m. udarbejdelsen af 
Fanø´s Bæredygtighedsplan.  
 

Det havde en positiv effekt at kritisere 
Nationalpark Vadehavets facebook-opslag, 

med turforslag til Høneklitten. Høneklitten er 
totalskadet af færdsel.  
 

Planlægning generalforsamling 
a. Opfølgning på drejebog. (Bilag 1) 

 
 

 
 
 

 
b. Indkomne forslag til generalforsamlingen. 

Bestyrelsen foreslår at Grundejerforeningen 
indgår aftale med Fanø Kommune om, at 

udarbejde et forståelsespapir over opgave-
fordelingen for praksis ved vedligehold af de 
private fælles-veje. (Bilag 2) 

 
c. Valg. Jan Kieler har meddelt, at han ikke 

modtager genvalg. Oversigt valgbarhed (Bilag3) 
 
 

 
Revideret og sendt ud med referatet. 

Sønderho Forsamlingshus har annulleret 
lejeaftalen til afvikling af 

generalforsamlingen.  Nanas Stue stillede sig 
heldigvis til rådighed. På den vis støtter 
foreningen også det lokale erhvervsliv.  

 
Gennemgået forslag til dagsorden. 

 
 

 
 
 

 
Alle i bestyrelsen inkl. suppleant er på valg. 

Vi trækker lod om, hvem der vælges for 1 
eller 2 år, med mindre én eller flere af de 
opstillede på forhånd ønsker 1 år.  

 



d. Promovering af foreningen i forbindelse med 
generalforsamlingen. 

 
e. Emner til beretningen. 

 

Jf. drejebogen  
 

 
Dorthe sender indlæg, om bæredygtigheds-

planen og klimatilpasning til formandens 
beretning. 
 

Forslag til emner på det næste dialog-
møde med Fanø Kommune d. 30.9.21: 

 
a. Grundejerforeningerne gør fælles sag om at 

foreslå en ensartet hastighedsbegrænsning i 
sommerhusområderne på Fanø f.eks. 20 km/t. 
 

b. Strandvejen 2 i 1 vej er ikke en god løsning. 
Fornyet forslag om etablering af en sti. 

 
c. Bekymring for P-forhold i Sønderho. 
 

d. Bekymring for slitage af klitterne i 
Sønderho-området, Der er ingen flisbelagte 

stier, som alle instanser opfordrer os til at 
følge. Hvem etablerer dem? Inviter kommunen 
til at se slidskaderne i Sønderho. 

 

 
 

 
Godkendt 

 
 
 

Anton formulerer brev til kommunen, om at 
opgraderer 2-1 vej til reel cykel-/gangsti. 

 
Godkendt  
 

Godkendt. 

Hjemmesiden 

a. Svar vedr. GPDR (Bilag 4) 
 

Medlem har ytret ønske om at kunne komme 

i kontakt med andre medlemmer via 
grundejerforeningens hjemmeside. Regler 

vedr. GPDR er undersøgt. GPDR kan 
overholdes, hvis medlemmet giver samtykke 
til at offentliggøre navn og sommerhusadr. 

på Hjemmesiden. Der informeres om 
muligheden på Generalforsamlingen. Dorthe 

spørger Hjemmesidens Adm. (Karin), om 
formulering af et samtykke, som kan gives 
ved elektronisk indmeldelse via 

Hjemmesidens blanket. 
 

Budget 
 

Kasserer udarbejder rev. regnskab og 
budget. 

 

Evt. 

 

- 

Punkter til næste møde 

 

Opflg. generalforsamlingen 

Næste møde 

 

Aftales af den nye bestyrelse ved 

konstitueringen d. 23.10.21. 
 

 


